
Norsk:  
Hei! Jeg er 25 år gammel, kommer fra verdens beste by Bergen og går nå fjerde året 
på veterinærstudiet. Tidligere har jeg vært med i styret i veterinærmedinsk 
studentforening hvor arrangement for å øke studentenes trivsel og samhold har stått 
på agendaen! Nå er jeg veterinærstudentenes studentrepresentant i studieutvalget 
hvor jeg har fått god erfaring i å diskutere på vegne av veterinærstudentene!  
 
Veterinærfakultetet er i dag i en økonomisk knipe, noe jeg vil være med på å finne 
løsninger til. Samtidig vil jeg være med å sikre at den økonomiske situasjonen ikke går 
ut over utdanningen av fremtidige veterinærer og dyrepleiere som har en sentral og 
viktig rolle i samfunnet!  
 
 
 
Engelsk:  
Hello! I am 25 years old, come from the best city in the world (Bergen) and am now in 
my fourth year of veterinary studies. In the past, I have been on the board of the 
veterinary medicine student association, where events to increase the students' well-
being and cohesion have been on the agenda. This year, I am the veterinary students' 
student representative in the study committee, where I gain useful experience in 
debating on behalf of the veterinary students.  
 
The veterinary faculty is currently in a financial predicament, something I want to 
help find solutions to. At the same time, I want to help ensure that the economic 
situation does not affect the education of future veterinarians and animal caretakers 
who have a central and important role in society. 


